
El Llagostera �s un bon equip i t� un entrenador molt llestÈ

Ëngel Mar t�nez (Girona, 1986) viu la seva tercera temporada al Sabadell. Abans d'aterrar a la Nova Creu Alta va

passar per equips com l'Espanyol, el Rayo Vallecano [/espor ts/futbol/primera-divisio/rayo/] i el Girona. I va

emigrar a Anglaterra per vestir-se la samarreta del Blackpool, el Milwall i el Chester f ield. Ara amb 34 anys est�

vivint la seva segona joventud capitanejant l'entitat arlequinada amb qui lidera el grup tercer de Segona Divisi�

B. Diumenge s'enfronten al Llagostera.

Despr�s d'un mal any, el Sabadell ha trobat la tecla?

Aquesta temporada va tot b�. La temporada passada vam patir molt. Des de l'arribada d'Antonio Hidalgo a la

banqueta va tot brodat. A m�s hem creat un grup de persones i de jugadors que �s una meravella. Esperem

aguantar f ins al f inal a dalt de tot.

Quina �s la f�rmula de l'�xit?

Crec que �s la in�rcia del f inal de l'any passat, on vam aconseguir treure endavant una situaci� molt dolenta a la

classif icaci�. A aix�, li sumaria el grup hum� que hem fet. Pr�cticament s�n tots els mateixos jugadors que les

vam veure negres per aconseguir la salvaci� l'any passat. I repeteixo, que el t�cnic Antonio Hidalgo t� molt a

veure. Quan va arribar ja el coneixiem, �s un exjugador del Sabadell i tota una instituci� aqu�. Des d'un principi

vam tenir una connexi� incre�ble amb ell.

L'objectiu a principi de temporada era lluitar per pujar?

No. Era la salvaci�. M�s que res perqu� ven�em d'una situaci� dolenta. Aix� ens fa que no tinguem pressi� i que

puguem jugar els par tits, no relaxats, per� si evitant all� que et fa que et neguitegis. Crec que equips com

Castell�, H�rcules, N�stic o Andorra s�n els que han de tenir aquesta pressi� pel pressupost que tenen i per la

quantitat estramb�tica de diners que s'han gastat en f it xatges.



Tot i aix�, es comen�a a creure en l'ascens?

S�. L'equip, que �s un grup molt humil, est� ilálusionat i s'ho est� comen�ant a creure. Per� hem d'anar par tit a

par tit.

Vost� com a capit� ha de fer tocar de peus a terra als companys?

La capitania �s una responsabilitat que m'agrada i afronto a diari. Vull que tot estigui b�. �s un orgull ser capit�

d'un club com el Sabadell. La meva feina �s la d'enlla� entre el vestidors i els entrenadors. Podria dir que soc la

m� dreta del m�ster. Una de les meves tasques �s fer que els jugadors estiguin sempre al 100%. Des dels que

juguen sempre f ins als que no tenen els minuts que desitgen.

Uns minuts que vost� est� obtenint.

Les coses en l'�mbit personal estan anant molt b�. Per� no nom�s aquest any, sin� des que vaig arribar al

Sabadell. Voldria dir que �s gr�cies a D�u, per� tamb� �s gr�cies a m� perqu� entreno i treballo cada dia per

guanyar-me aquests minuts. Pr�cticament he pogut jugar tots els par tits excepte aquells que he hagut de causar

baixa per sanci� o per problemes f�sics.

Es veu tornant a Segona amb el Sabadell?

�s una possibilitat i un somni. Per� queda molt�ssima Lliga i una fase d'ascens que ser� compl�cadissima. Ara

mateix nom�s penso en el par tit de diumenge contra el Llagostera. No vull pensar en qu� far� l'any vinent ni res.

Per� sent sincer, fer el salt cap a Segona la temporada seg�ent seria molt maco i si �s amb el Sabadell encara

m�s.

Com es presenta l'equip contra el Llagostera?

Molt complicat. All� vam guanyar nom�s 0-1. Les segones voltes s�n molt complicades en aquest grup de

Segona B. Qualsevol equip et pot presentar complicacions perqu� les plantilles estan m�s rodades i per tots els

estudis t�ctics que es realitzen durant l'any. Ara no �s com abans.



Creu que la mala din�mica dels blaugranes �s un factor a favor seu?

No ho crec. Pot dir que vindran amb molt�ssimes ganes de trencar aquest petit sotrac. La veritat �s que ens ho

posaran dif�cil. El Llagostera t� una bona plantilla amb bons jugadors. A m�s, Oriol Alsina �s un entrenador molt

llest. Crec que el que hem de fer �s aprof itar el factor camp i les nostres vir tuts perqu� de ben segur que ens

plantaran cara.

Vost� com a giron�, com est� veient aquest any el Llagostera?

El segueixo. Me n'alegro molt de la temporada que estan realitzant. T� una bona f ilosof ia de f it xatges i un

entrenador amb molta experi�ncia com l'Oriol. Han armat un equip molt complet amb bons f it xatges de Tercera

que s'han acoblat a la per fecci�. Per� he de dir que la difer�ncia entre Tercera, Segona B i Segona �s m�nima.

Sent de Girona m'agrada veure que un club de les terres gironines estigui en una categoria com Segona B i si

estiguessin m�s amunt millor.

Alg�n cop hi hagut la possibilitat que f it x�s pel projecte d'Alsina i Tarrag�?

Vaig rebre fa temps la trucada de l'Oriol. Va haver-hi un lleu contacte fa uns anys quan ells estaven a Segona A.

Ara no recordo gaireb�, per� crec que f inalitzava contracte amb el Girona o amb el Blackpool.

Que va passar perqu� no s'hi incorpor�s?

Abans de rebre la proposta del Llagostera ja tenia sobre la taula una ofer ta d'un club angl�s que f inalment vaig

decidir acceptar. Tot i aix�, em vaig sentir molt agra�t perqu� que un equip s'interessi per tu �s per qu� les coses

s'estan fent b�. I a m�s si aquest equip �s giron� �s un orgull encara m�s gran per a un jugador d'aqu�.
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